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> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den Haag 

 
 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer 

der Staten-Generaal 

Postbus 20018 

2500 EA  DEN HAAG 

 

 

 

Datum 1 november 2013 

Onderwerp Antwoorden kamervragen over een voorstel van de politiebond om te 

investeren in fraudeaanpak 

 

 

Bijgaand zend ik u de beantwoording van de vragen van het lid Helder (PVV) aan 

de Minister van Veiligheid en Justitie over een voorstel van de politiebond om niet 

te bezuinigen op de politie en het OM, maar om te investeren in de fraudeaanpak 

(ingezonden op 20 augustus 2013). 

 

De Minister van Veiligheid en Justitie, 

 

 

 

 

I.W. Opstelten   
 

 

 

 

Directoraat-Generaal 

Politie 

Regie en Strategie 
  

Turfmarkt 147 

2511 DP  Den Haag 

Postbus 20301 

2500 EH  Den Haag 

www.rijksoverheid.nl/venj 
  

  

Ons kenmerk 

437659 
  

Bij beantwoording de datum 

en ons kenmerk vermelden. 

Wilt u slechts één zaak in uw 

brief behandelen. 
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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie 

over een voorstel van de politiebond om niet te bezuinigen op de politie 

en het OM, maar te investeren in fraudeaanpak (ingezonden 20 augustus 

2013) 

  

1      

Kent u het bericht: “ACP: investeren in fraudeaanpak”? 1) 

 

Antwoord vraag 1: 

Ja 

 

2       

Hoe beoordeelt u het voorstel van politiebond ACP om niet te bezuinigen op de 

politie en het Openbaar Ministerie (OM), maar om extra te investeren in 

fraudebestrijding? 
 

3       

Klopt het dat extra investeren in fraudebestrijding zoveel opleveren dat de 

aangekondigde bezuinigingen overbodig worden? Zo nee, waarom niet? 

 

4      

Wat gaat u met dit voorstel doen nu zowel de politie als het OM hier positief over 

zijn? 

 

Antwoord vraag 2, 3 en 4: 

Het voorkómen en bestrijden van fraude heeft topprioriteit voor dit kabinet, 

evenals het terughalen en afpakken van onrechtmatig of anderszins ten onrechte 

ontvangen overheidsgelden en langs criminele weg verkregen vermogen. Omdat 

de bestrijding van fraude een departementale aanpak overstijgt, zet het kabinet 

in op een rijksbrede en programmatische aanpak van fraude. Zoals ik in mijn brief 

van 3 juli jl. heb aangekondigd, zal het kabinet voor het einde van dit jaar een 

actieplan presenteren.1 Ik kan op dit moment niet vooruitlopen op de 

maatregelen die daarin zullen worden aangekondigd. 

 

5       

Bent u bereid om net als Groot-Brittannië statistische gegevens over fraude bij te 

houden zodat er een goed beeld ontstaat van de omvang van fraude in ons land? 

Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord vraag 5: 

De ervaring leert dat het zeer ingewikkeld is om een betrouwbare schatting te 

maken van de omvang van fraude. Ook zonder een precies beeld van de omvang 

staat voor het kabinet vast dat een verstevigde aanpak van fraude noodzakelijk is 

en dat er beter zicht moet komen op de resultaten daarvan. Het bijhouden van 

statistieken om een goed beeld te krijgen van de totale omvang van fraude is 

daarbij geen doel op zich. 

 

                                                
1 Tweede Kamer, 2012-2013, 29 911, nr. 82. 


